
Zápisnica č. 13 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Opoji,  

konaného dňa 14. decembra 2018 o 18,00 h v zasadačke obecného úradu 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Prítomní podľa prezenčnej listiny: 
- starosta obce:                Mgr. Peter Bartovič 
- poslanci OZ:                    Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                            
                                             Jankovičová,  Jozef Šušel 
- hlavná kontrolórka:       PhDr.Ing. Veronika Opáleková   
- občania obce                  6 
 
Neprítomní  poslanci: 
- ospravedlnení :             ---  
- neospravedlnení :        Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter    
 
 
Program zasadnutia, uvedený na pozvánkach: 
 

    1.  Otvorenie, schválenie návrhu programu, overovateľov zápisnice  a určenie zapisovateľa  

    2.  Kontrola plnenia uznesení 

    3.  Návrh VZN č. 5/2018 o financovaní originálnych kompetencií obce Opoj na úseku    

         školstva v roku 2019 

    4.  Návrh VZN č. 6/2018 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

    5.  Návrh rozpočtových opatrení č. 8 a 9/2018 

    6.  Návrh  plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2019 

    7.  Zmena sídelnej obce Spoločného obecného úradu 

    8.  Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemku parc.č. E500/3 v prospech Zsl.  

         distribučnej a.s. 

    9.  Rôzne 

  10.  Diskusia 

  11.  Záver 

 

1) Otvorenie, schválenie návrhu programu a  overovateľov zápisnice 
     Riadne verejné zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Opoji zvolané v zmysle čl. 5, bod 6) 

Rokovacieho poriadku o 18.00 hod. otvoril starosta obce Mgr. Bartovič privítaním 

prítomných. Konštatoval, že sú prítomní piati poslanci OZ a teda zasadnutie je  schopné 

prijímať uznesenia. 

Starosta oboznámil prítomných s navrhnutým programom. Poslanci k navrhnutému 

programu nemali žiadne pripomienky a preto hlasovali o programe, uvedenom na pozvánke: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 



                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Program rokovania bol schválený. 
  

 
Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov  Františka Brímusa a Jozefa Šušla. 
 
Hlasovanie o navrhnutých overovateľoch zápisnice: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Overovatelia zápisnice boli schválení. 
 
Za zapisovateľku starosta určil Evu Zlatohlávkovú. 
 
2) Kontrola plnenia uznesení 
     Kontrolnú správu o prijatých uzneseniach z ustanovujúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva dňa 10.12.2018 predložil starosta obce. Je priložená k zápisnici a tvorí jej 

prílohu. 

 
U z n e s e n i e  č.  81/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
b e r i e  n a   v e d o m i e 
kontrolnú správu o plnení uznesení z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Opoji, konaného dňa 10.12.2018 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3.  Návrh VZN č. 5/2018 o financovaní originálnych kompetencií obce Opoj na úseku    

         školstva v roku 2019 

Návrh VZN bol dňa 12.10.2018 vyvesený na webovom sídle obce i na úradnej tabuli,  

pripomienky k nemu neboli žiadne a ani poslanci na rokovaní k nemu nevzniesli žiadne 

pripomienky. 



U z n e s e n i e  č.  82/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
návrh VZN č. 5/2018 o financovaní originálnych kompetencií obce Opoj na úseku školstva 
v roku 2019 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4.  Návrh VZN č. 6/2018 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

     Návrh VZN bol prerokovaný na pracovnom stretnutí poslancov, z rokovania vzišli 

nasledovné zmeny VZN :  

- zvýšiť  daň z bytov a nebytových priestorov  z 0,100 na 0,25 €/m² 

- zvýšiť daň za psa zo 4,- na 10,- € za jedného psa na rok 

- zvýšiť poplatok za užívanie verejného priestranstva pri jednorazovom predaji z 3,-(predaj  

  obuvi a odevov) a 2,- € (predaj ostatného tovaru a poskytovanie služieb) na 5,- € 

- zvýšiť poplatok za umiestnenie skládky stavebných materiálov nad 10 dní z 0,06 € na 0,10 € 

- zvýšiť poplatok za umiestnenie veľkokapacitných kontajnerov nad 5 dní z 0,33 € na 0,50  

  €/m²/deň 

- vypustiť z VZN poplatky za parkovanie na verejnom priestranstve 

- daň za ubytovanie zvýšiť z 0,50 € na 1,00 € na osobu a prenocovanie 

- zvýšiť sadzbu za predajný automat z 35,00 na 50,00 € na rok 

- zvýšiť sadzbu za predajný automat na cigarety a alkohol z 166,00  na 200,00 € na rok  

- zvýšiť sadzbu za nevýherný hrací prístroj a kalendárny rok nasledovne : 

   - z 332,00 na 350,00 € za počítačové hry 

   - z 166,00 na 200,00 € za biliard 

   - z 100,00 na 200,00 € za stolný futbal 

   - z 67,00 na 200,00 € za stolný hokej 

   - z 34,00 na 100,00 € za šípky a 

   - z 35,00 na 100,00 € za iný elektronický alebo mechanický hrací prístroj 

- zvýšiť poplatok za komunálny odpad a DSO zo súčasných 0,0411 € na osobu a deň (15,-€ na  

  rok) na 0,055 € na osobu a deň 0,0548 € na osobu a deň (20,- € na rok) 

- doplniť do § 16 ods. c) –okruh právnických osôb a fyzických osôb – podnikateľov rozšíriť   

  o podnikateľov, poskytujúcich okrem reštauračných a pohostinských aj ubytovacie služby 

- zvýšiť pre fyzické osoby, ktoré v obci nemajú trvalý ani prechodný pobyt, ale sú vlastníkmi  

  resp. užívateľmi nehnuteľnosti paušálny poplatok za komunálny odpad z 15,- € na 30,- € na  

  rok 



Ostatné náležitosti VZN zostávajú nezmenené. Poslanci po krátkej diskusii hlasovali o tomto 

bode programu. 

 

 U z n e s e n i e  č.  83/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
návrh VZN č. 6/2018 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO po doplnení 
o zmeny z dnešného rokovania 
 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5.  Návrh rozpočtových opatrení č. 8 a 9/2018 

Rozpočtové opatrenia boli poslancom zaslané mailom, v RO č. 8 boli navýšené príjmy 

o 8 182,- € a výdavky o 21 245,- € a výsledok hospodárenia po tomto rozpočtovom opatrení 

bude 65.327,- €. Po predložení rozpočtového opatrenia p. Zlatohlávkovou sa poslanci  

informovali na niektoré položky – navýšenie príspevku na SOÚ a diskutovali o navýšení 

odmeny pre zamestnancov MŠ a ŠJ. Keďže názory na výšku odmien sa líšili, starosta dal 

najprv hlasovať o pôvodnom návrhu rozpočtového opatrenia č. 8/2018 ako celku, v ktorom 

je navrhnuté aj zvýšenie odmien  pre zamestnancov MŠ a ŠJ o 2.400,-, resp. 630,- € a potom 

o jednotlivých návrhoch. 

Hlasovanie o  návrhu rozpočtového opatrenia č. 8/2018 : 

 
U z n e s e n i e  č.  84/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
návrh rozpočtového opatrenia č. 8/2018 
 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 4 Ing. Tomáš Bílik,František  Brímus, Eva Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         1 Barbara Bartovičová 

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

Keďže návrh rozpočtového opatrenia bol schválený, o návrhu poslankýň sa nehlasovalo. 

 

 



Rozpočtové opatrenie č. 9/2018 – v tomto rozpočtovom opatrení boli navýšené príjmy MŠ 

o 700,- na položke príspevky za MŠ od rodičov a rozpočtované výdavky za kód zdroja 72g  

upravené podľa skutočného čerpania. Prostriedky vo výške 1 458,- € boli podľa požiadavky 

riaditeľky MŠ p. Hudekovej Cehlárikovej narozpočtované na nákup kancelárskeho nábytku vo 

výške 1.000,- € a nákup notebooku vo výške 458,- €. 

 

U z n e s e n i e  č.  85/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
návrh rozpočtového opatrenia č. 9/2018 
 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

6.  Návrh  plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2019 

    Návrh plánu bol zverejnený, pripomienky k nemu nemali ani poslanci a preto dal starosta 

hlasovať : 

 

U z n e s e n i e  č.  86/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.polrok 2019 
 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

7.  Zmena sídelnej obce Spoločného obecného úradu 

Spoločný obecný úrad združuje 42 obcí trnavského regiónu, ktorý vykonáva činnosť na úseku 

stavebného zákona, na úseku ochrany prírody a na úseku sociálnej starostlivosti. Starosta 

obce Malženice sa k 31.12.2018 vzdal úlohy byť sídelnou obcou SOÚ, teraz túto úlohu 

prevezme obec Cífer a preto je potrebné schváliť zmluvu, v ktorej sa sídelnou obcou stáva 

obec Cífer. 



 

U z n e s e n i e  č.  87/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

1. schvaľuje  

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení zmluvu o zriadení 

spoločného obecného úradu, ktorú uzatvára Obec Opoj s Obcou Bíňovce, Obcou Biely Kostol, Obcou 

Bohdanovce  nad Trnavou, Obcou Boleráz, Obcou Borová, Obcou Brestovany, Obcou Bučany, Obcou 

Buková, Obcou Cífer, Obcou Dechtice, Obcou Dlhá, Obcou Dobrá Voda, Obcou Dolná Krupá, Obcou 

Dolné Dubové, Obcou Dolné Lovčice, Obcou Dolné Orešany, Obcou Horné Dubové, Obcou Horná 

Krupá, Obcou Horné Orešany, Obcou Hrnčiarovce nad Parnou, Obcou Jaslovské Bohunice, Obcou 

Kátlovce, Obcou Košolná, Obcou Križovany nad Dudváhom, Obcou Lošonec, Obcou Majcichov, Obcou 

Malženice, Obcou Naháč, Obcou Opoj, Obcou Pavlice, Obcou Radošovce, Obcou Ružindol, Obcou 

Slovenská Nová Ves, Obcou Suchá nad Parnou, Obcou Šelpice, Obcou Špačince, Obcou Šúrovce, 

Obcou Trstín, Obcou Vlčkovce, Obcou Voderady, Obcou Zeleneč a Obcou Zvončín za účelom zriadenia 

spoločného obecného úradu 

a) na zabezpečovanie úloh preneseného výkonu štátnej správy zverených do pôsobnosti 
zmluvných strán: 

– zákonom č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) v 
znení neskorších predpisov, 

– zákonom č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách v znení neskorších predpisov, 

– zákonom č. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody a krajiny v znení neskorších predpisov, 

– zákonom č. 364/2004 Z. z. o vodách (vodný zákon) v znení neskorších predpisov, 

– zákonom č. 137/2010 Z. z. o ovzduší v znení neskorších predpisov, a 

b) na zabezpečovanie úloh výkonu samosprávy zmluvných strán podľa: 

– zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 
Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov, 
pričom 

Obec Cífer bude na základe predmetnej zmluvy sídelná obec. 

Úplné znenie zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu tvorí ako príloha č.1 neoddeliteľnú 

súčasť tohto uznesenia. 

2. poveruje  starostu obce, 

aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekonomické záležitosti súvisiace s uzavretím zmluvy 

o zriadení spoločného obecného úradu podľa bodu 1 tohto uznesenia. 

 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  



Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

    8.  Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemku parc.č. E500/3 v prospech Zsl.  

         distribučnej a.s. 

P. Ladislav Dóka doručil žiadosť Zsl. distribučnej, a.s. o zriadenie vecného bremena aj na 

pozemku parc.č. E500/3, čo je pôvodný pozemok, z ktorého časť obec odpredala na výstavbu 

kioskovej trafostanice. Bolo schválené aj vecné bremeno, aby sa mohla zrušiť stará 

trafostanica pri moste a prepojiť na novú, ale nedopatrením sa stalo, že vecné bremeno 

neobsahovalo parc.č. E500/3 a preto je potrebné túto skutočnosť napraviť.  

 

U z n e s e n i e  č.  88/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
zriadenie vecného bremena na pozemku parcelné číslo E 500/3 v prospech Zsl. distribučnej, 
a.s. 
 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

9) Rôzne 

FCC s.r.o. Trnava - Dodatok k zmluve č. S99T100001 o zvoze a skládkovaní odpadu – 

v nadväznosti na predchádzajúcu informáciu o náraste cien za zvoz odpadu nám FCC zaslalo 

dodatok, v ktorom sú upravené ceny za zvoz zmesového komunálneho odpadu a iné 

dopravné služby od 1.1.2019. 

 
U z n e s e n i e  č.  89/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
p o v e r u j e 
starostu obce uzavretím Dodatku k zmluve č. S99T100001 o zvoze a skládkovaní odpadu 
s FCC Trnava s.r.o. s účinnosťou od 1.1.2019 
 Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  



Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Zmluva OZV – v tomto roku vykonávala zber triedeného odpadu OZV Elekos. Zberová 

spoločnosť FCC Trnava rokovala s inými OZV, ktoré zabezpečujú túto činnosť a pre nás, ako 

i ďalšie obce na rok 2019 vybrala OZV Envi-pak, a.s. Bratislava. Zber triedeného odpadu je 

bezodplatné a starostovi sa podarilo vyrokovať so spoločnosťou lepšie podmienky, napr. 

vývoz plastov, kovov a tetrapakov vo vreciach z 12 na 13x ročne, vývoz papiera bol 

sporadický, teraz bude týždenný (52x ročne), vývoz skla bol 5x ročne, teraz bude mesačný 

(12 x ročne). 

 
U z n e s e n i e  č.  90/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
p o v e r u j e 
starostu obce uzavretím Zmluvy s OZV Envi-pak, a.s. Bratislava  o podmienkach 
prevádzkovania miestneho systému triedeného zberu komunálnych odpadov od 1.1.2019 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Delimitácia MŠ -  starosta obce informoval poslancov, že na základe uznesenia č. 68/2018, 

ktorým bola schválená zmena hospodárenia materskej školy, bol vypracovaný delimitačný 

protokol, ktorým sa delimituje majetok obce na novovzniknutý samostatný právny subjekt a   

t.č. už má riaditeľka MŠ  všetky náležitosti na vznik rozpočtovej organizácie od 1.1.2019. 

 

Uvoľnený nájomný byt – rodina Moravčíková dala výpoveď z nájmu 3-izbového bytu 

v nájomnom dome č. súp. 253. Obec skutočnosť, že sa uvoľnil byt, oznámila verejnosti a do 

dnešného dňa sme obdržali 4 žiadosti o pridelenie tohto bytu – Katarína Kosmálová 

s partnerom, Mária Olahová s partnerom, Matej Janík s partnerkou (títo žiadatelia majú 

pobyt v Opoji) a Daša Obšivanová s partnerom –nemá trvalý pobyt v Opoji. Keďže nie všetky 

žiadosti boli kompletné, požiadame žiadateľov o doplnenie, o pridelení bytu sa poslanci 

dohodnú na pracovnom zasadnutí a na riadnom zasadnutí sa pridelenie bytu schváli. 

 
U z n e s e n i e  č.  91/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
b e r i e  n a  v e d o m i e 
žiadosti o pridelenie uvoľneného 3-izbového nájomného bytu v nájomnom dome č. súp. 
253 a  



p o v e r u j e 
starostu obce vyžiadať od žiadateľov o byt  chýbajúce prílohy k žiadosti. 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

Stretnutie starostu so spoločníkom spoločnosti BTK Bratislava p. Ondrovičom – informoval 

starostu, že vzhľadom k tomu, že obecné zastupiteľstvo uznesením zamietlo ich žiadosť 

o zmenu územného plánu obce, aby mohli stavať ešte dva bytové domy a ak OZ nezmení 

svoje uznesenie,  budú sa domáhať svojich práv v občiansko-právnom konaní na súde a budú 

požadovať od obce ušlý zisk a náklady spojené s kúpou pozemku mimo intravilánu obce, 

nakoľko disponujú územno-plánovacou informáciou obecného úradu z roku 2009, že to je 

stavebný pozemok. Spoločnosť kúpila pozemky od rakúskej spoločnosti Wien-Süd v dobrej 

viere, že na pozemku sa môže postaviť 6 bytových domov.  

Poslanci diskutovali o tejto informácii starostu a dohodli sa, že sa dá vypracovať právna 

analýza. 

 
U z n e s e n i e  č.  92/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
p o v e r u j e 
starostu obce zadaním vypracovania právnej analýzy k prevodu práv spoločnosti BTK. 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2019 – v zmysle zákona o obecnom 

zriadení zvoláva zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce a preto navrhol tieto 

termíny na konanie riadnych zasadnutí OZ v Opoji v roku 2019 : 5.2., 2.4., 4.6., 3.9., 5.11 

a 10.12. Zasadnutia sa budú konať v utorok o 18.00 hod., v prípade potreby sa budú konať 

mimoriadne zasadnutia OZ. 

 
U z n e s e n i e  č.  93/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 



b e r i e   na   v e do m i e 
plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Opoji v roku 2019 nasledovne : 
5. februára, 2. apríla, 4. júna, 3. septembra, 5. novembra a 10. decembra 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Zapožičanie LED verejného osvetlenia od spoločnosti Lasermedia – starosta uviedol, že p. 

Šušel mal stanovisko, ktoré prezentoval poslancom na pracovnom stretnutí, p. Bílik mal na 

poslednom zasadnutí pripomienku, aby boli ponuky doplnené o záručnú dobu na svietidlá 

a pozáručný servis. Svietidlá nám spoločnosť zapožičala do konca roka 2018 a preto je 

potrebné rozhodnúť, čo ďalej.Ing. Bílik predložil svoje výhrady voči získaniu cenových ponúk 

bez vypísania výzvy s konkrétnymi podmienkami a žiadal od vybranej spoločnosti – 

Lasermedia predložiť návrh zmluvy, v ktorej bude riešenie, čo so zapožičanými svietidlami, 

ktoré už v obci 2 roky svietia, či budú vymenené za nové, resp. či bude na ne poskytnutá 

dodatočná zľava, resp. ako bude na ne počítaná záručná doba. P. Šušel – podľa starostu 

spoločnosť svietidlá namontovala na reklamné účely. Starosta – ponuka spoločnosti 

Lasermedia je najlacnejšia na trhu, cena za demontáž, montáž a likvidáciu starých svietidiel 

je 18 198,60 € za 98 svietidiel na 8 rokov. Po výmene názorov poslancov s p. Bartošom 

starosta naformuloval uznesenie : 

 
U z n e s e n i e  č.  94/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
p o v e r u j e 
starostu obce vyžiadať od spoločnosti Lasermedia návrh kúpno-predajnej zmluvy na LED 
osvetlenie obce 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 2 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová, Ing. Christiaan Slagter 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

10) Diskusia 



P. kontrolórka – starosta má zostatok 41 dní dovolenky a keďže sa končilo volebné obdobie 

sú dve možnosti ako s dovolenkou naložiť: starosta môže požiadať obecné zastupiteľstvo 

o preplatenie celej alebo časti dovolenky, lebo v opačnom prípade mu dovolenka prepadne. 

Poslanci sa v diskusii  vyjadrovali v tom zmysle, že starosta si mal dovolenku vyčerpať 

a navrhli  tento bod presunúť na pracovnú poradu. 

 

P. Brímus – oprava poškodeného zábradlia na moste. Starosta – policajti to vyšetrovali, 

páchateľ je neznámy, obec to dá opraviť na vlastné náklady. 

 

P. Kerak – zastrešenie priestranstva pred domom smútku, označiť reflexným prvkom roh 

oplotenia cintorína v zákrute pre bezpečnosť motoristov. Starosta – vrátime sa k tomu na 

pracovnej porade, pretože v kapitálových výdavkoch nemáme narozpočtované žiadne 

finančné prostriedky. P. Šušel -  je začiatok volebného obdobia a treba si vytýčiť priority 

a ciele, rekonštrukcia vstupu do cintorína bola naplánovaná, neuskutočnila sa, plánuje sa aj 

úprava vnútornej časti cintorína s tým, že by sa zrealizovalo aj zastrešenie DS. 

 

P. Dvorák – či sa bude niečo robiť so spevnenou plochou pri cintoríne a kamerový systém. 

Starosta – budeme sa tým zaoberať, chceme realizovať revitalizáciu vstupu do cintorína 

a pritom sa bude riešiť aj odvodnenie parkoviska a na kamerový systém sme neprešli cez 

výberové konania, ideme podávať novú žiadosť. 

P. Dvorák žiadal upozorniť majiteľov psov na zákaz voľného pobehovania cestou miestneho 

rozhlasu a majiteľom bytov to nalepiť na vchodové dvere. 

 

P. Šipka – či sa uvažuje o výstavbe chodníka v ich časti obce. Starosta – nechce vyťahovať 

staré projekty, projekt bol konzultovaný, schvaľovaný, v úseku od Polakoviča po Šipku DI PZ 

SR chodník nedovolí vybudovať. P. Šušel – môžeme projekt otvoriť a dohodnúť sa na riešení. 

Poslanci na túto tému dlhšie diskutovali. 

 

P. Takáč – poďakoval za výmenu rozhlasového reproduktora pri ich dome. 

 

11) Záver 

     Keďže všetky body programu boli vyčerpané a nikto z prítomných poslancov či občanov sa 

neprihlásil do diskusie, starosta poďakoval prítomným poslancom a občanov za účasť 

a riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva o 20.20 hod. ukončil. 

 

Overovatelia :         ...........................................                                             Starosta obce : 

                                        František Brímus                                                          Mgr. Peter Bartovič 

 

                                  ........................................... 

                                            Jozef Šušel 

 



 

 

Zapísala:  

Eva Zlatohlávková 

 

Príloha: 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Kontrolná správa o plnení uznesení 

4. Návrh VZN č. 5/2018 

5. Návrh VZN č. 6/2018 

6. Návrh RO č. 8/2018 

7. Návrh RO č. 9/2018 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


